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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi történik a Felső-Tisza-vidéken?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Több forrásból lehetett értesülni arról, hogy a tuzséri Tisza-part egy 80m x 400m-es szakaszát az
elmúlt  hetekben  szinte  teljesen  lecsupaszították,  a  pár  hónapja  még  nyárak  és  fűzek  alkotta
Natura2000  besorolású,  magas  ökológiai  értékű  ártéri  ligeterdőből  alig  maradt  valami.  Helyi
információk szerint a területen térkővel borított parkolót, fizetős strandot és kikötőt terveznek EU-s
támogatású turisztikai fejlesztés céljából.  Ez ügyben ugyanakkor egyeztetés és tájékoztatás nem
történt a helyi lakosokkal, ők is értetlenül állnak az események előtt.

A valóságban a környék egyik legnagyobb turisztikai vonzereje éppen azokban az egyre inkább
ritkuló helyspecifikus erdőkben rejlik, amelyeket most a természetpusztítás érint. Az eset arra utal,
hogy a természetvédelem még mindig nem része a kormányzati prioritásoknak.

Kérem, szíveskedjék tájékoztatni róla,

- Milyen turisztikai fejlesztés lehet fontosabb, mint a kivételes ártéri ligeterdők megőrzése a
jövő generációinak? Milyen indok áll a tuzséri erdőirtás hátterében?
-  A munkálatok  megkezdése  előtt  elkészítették-e  a  jogszabályi  előírás  folytán  kötelező
Natura2000  hatásbecslést,  amely  elengedhetetlen  Natura2000  besorolású  területet  érintő
beruházás esetén?
- Ha igen, hol lehet hozzáférni a hatásbecslés eredményéhez?
- Ha nem, mi az oka a vonatkozó jogszabályi előírás negligálásának?

- Milyen lépéseket tesz a tárca a különlegesen nagy értékű tuzséri ártéri ligeterdő további
pusztításának megakadályozása érdekében?


